

The Clerk at the Table informed the Senate that the Honourable the Speaker was unavoidably absent, whereupon the Honourable Senator Asselin, P.C., Speaker *pro tempore*, took the Chair, pursuant to Rule 10.

#### PRAYERS.

The Honourable Senator Doody tabled the following:—

Report of the Chief Electoral Officer required by the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1988, pursuant to section 72(2) of the Act, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 332-853.

Report of the Department of Transport for the fiscal year ended March 31, 1987, pursuant to section 34 of the *Department of Transport Act*, Chapter T- 15, R.S.C., 1970.—Sessional Paper No. 332-854.

Report of the Department of External Affairs on the Statistical Summary of Steel Exports and Imports for the period June to December 1987, pursuant to section 5.1(3) of the *Export and Import Permits Act*, Chapter 16, Statutes of Canada, 1987.—Sessional Paper No. 332-855.

Agreement between the Government of Canada and the Government of the Commonwealth of Dominica with respect to Social Security, done at Roseau on January 14, 1988, pursuant to section 13 of the *Old Age Security Act*, Chapter 9, Statutes of Canada, 1976-77.—Sessional Paper No. 332-856.

The Honourable Senator MacDonald (*Halifax*), Deputy Chairman of the Standing Senate Committee on Banking, Trade and Commerce, presented the Twenty-Sixth Report of the said Committee, stating that the Committee had examined the Bill C-117, An Act to amend the Excise Tax Act and the Excise Act, and had directed him to report the same to the Senate, without amendment.

The Honourable Senator Doody moved, seconded by the Honourable Senator Roblin, P.C., that the Bill be placed on the Orders of the Day for a third reading at the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Leblanc (*Saurel*), Chairman of the Standing Senate Committee on National Finance, presented the Twenty-Fourth Report of the said Committee, stating that the Committee had examined the Bill C-127, An Act to amend the Cape Breton Development Corporation Act, and had directed him to report the same to the Senate, without amendment.

Le Greffier au bureau informe le Sénat que l'honorable Président est absent pour raison majeure. En conformité de l'article 10 du Règlement, l'honorable sénateur Asselin, C.P., Président *pro tempore*, occupe le fauteuil.

#### PRIÈRE.

L'honorable sénateur Doody dépose sur le bureau ce qui suit:

Rapport du Directeur général des élections établi aux termes de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour l'exercice terminé le 31 mars 1988, conformément à l'article 72(2) de la Loi, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 332-853.

Rapport du ministère des Transports pour l'exercice terminé le 31 mars 1987, conformément à l'article 34 de la *Loi sur le ministère des Transports*, chapitre T-15, S.R.C., 1970.—Document parlementaire n° 332-854.

Rapport statistique du ministère des Affaires extérieures sur les exportations et les importations d'acier pour la période de juin à décembre 1987, conformément à l'article 5.1(3) de la *Loi sur les licences d'exportation et d'importation*, chapitre 16, Statuts du Canada, 1987.—Document parlementaire n° 332-855.

Accord en matière de sécurité sociale entre le gouvernement du Canada et le gouvernement du Commonwealth de la Dominique, signé à Roseau le 14 janvier 1988, conformément à l'article 13 de la *Loi sur la sécurité de la vieillesse*, chapitre 9, Statuts du Canada, 1976-1977.—Document parlementaire n° 332-856.

L'honorable sénateur MacDonald (*Halifax*), vice-président du Comité sénatorial des banques et du commerce, présente le vingt-sixième rapport de ce Comité et informe le Sénat que le Comité, après avoir étudié le Projet de loi C-117, Loi modifiant la Loi sur la taxe d'accise et la Loi sur l'accise, l'a chargé d'en faire rapport au Sénat, sans amendement.

L'honorable sénateur Doody propose, appuyé par l'honorable sénateur Roblin, C.P., que le projet de loi soit inscrit à l'Ordre du jour pour une troisième lecture à la prochaine séance du Sénat.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Leblanc (*Saurel*), président du Comité sénatorial permanent des finances nationales, présente le vingt-quatrième rapport de ce Comité et informe le Sénat que le Comité, après avoir étudié le Projet de loi C-127, Loi modifiant la Loi sur la Société de développement du Cap-Breton, l'a chargé d'en faire rapport au Sénat, sans amendement.